

Resenbro Lokalråd

Møde den 3. juni 2014

Referat.

Deltagere: Lokalrådets medlemmer og suppleanten Ingrid. Allan fraværende. Rune deltog i mødet.

Referatet fra mødet i maj blev godkendt. Derudover nedenstående i pindereferat:

- Erik G, Erik og Flemming deltager i det kommunale orienterende møde den 11. juni i Medborgerhuset. Referat fra dette møde på lokalrådsmøde i august.
- Kalle laver en sammenskrivning af Majkens nedskrevne notater fra borgermødet.
- Økonomien er der nu styr på. Birgitte oplyste, at bankforbindelse er i orden. Udgiften til borgermødet var minimal – omkring 155 kr. Der er over 8.000 kr. i kassen. Tilskud fra det nedlagte Linå Lokalråd er endnu uafklaret, men menes på vej mod en løsning, der deler kassen mellem Laven og Resenbro Lokalråd.
- Det blev besluttet, at Birgitte snakker med Rødegaards Venner omkring lokalrådets indmeldelse i denne forening. Lokalrådet ønsker at påskønne Rødegaards udstrakte imødekommenhed omkring det at stille mødefaciliteter til rådighed.
- Hjemmesiden er meget tæt på at være helt oppe at køre. Marcus oplyste, at der er lagt en del ind. Vi fastholder beslutningen om at have vores egen hjemmeside med et link til den kommunale. Vi ønsker ikke en gang til at stille på et kommunalt kursus.
- Kalle lovede at skrive lidt om Resenbro. Allan er opfordret til at gøre det samme omkring Linå.
- Der deltog godt 30 personer i borgermødet, som var en succes. Erik G. indsender de spørgsmål til kommunen, som der ikke på mødet kunne gives svar på.
- Sammenskrivningen fra borgermødet (se ovenfor) vil blive udarbejdet sådan, at der bliver en række punkter til drøftelse på kommende lokalrådsmøder.
- Det blev drøftet om der skulle tages kontakt til udvalgsformænd i byrådet for at drøfte trafik og trafiksikkerhed i hele lokalrådets område og for forskønnelse af bymidten i Resenbro. Beslutning afventer ny drøftelse i august for bl.a. at finde frem til det rigtige tidspunkt for et sådant møde. I denne drøftelse skal indgå muligheden for at få udarbejdet en overordnet samlet plan for den fremtidige virkelighed, vi ønsker at se i vores lokalområder.
- Det blev drøftet, om man skal sige ja til 4 anlægningsmillioner til børnehaven i Skærbæk eller om man skal pege på en ny og forbedret samlet løsning, hvor børnehaven, dagplejen og skolen tænkes sammen på den samme matrikel. En drøftelse kædet sammen med eventuelle skoledistriktsændringer tages op i august. Rune fandt det vigtigt, at der blev tænkt på en samlet løsning, der kunne være fremtidssikret. Han oplyste endvidere, at indførelsen af skolereformen i kommunen vil tage sin tid. Så et arbejde kunne måske med fordel sættes i gang på mødet i august.
- Renovering eller nybyggeri på Resenbro skole blev kort drøftet. Begge dele vil indgå i den samlede drøftelse i august.
- Forslag til vedtægtsændringer blev drøftet. Ændringerne er nødvendige bl.a. på grund af udvidelsen af lokalrådet med Linå, Mollerup og Hårup. Birgitte mailer forslaget ud til korrigerende og tilrettelser.

Udgangspunktet for vedtægterne er kommunens forslag til skabelon. Vi skal have den tilrettet, så den passer til virkeligheden i vores lokalområde.

- Erik G. ønskede alle en god sommer og på gensyn i august.

Næste møde: Den 7. august kl. 17.00 på Rødegaard

Møder i efteråret

- Den 4. september
- Den 2. oktober
- Den 6. november
- Den 4. december (julefrokost)

Alle møder på Rødegaard med start kl. 17.00

Referent: Kalle